
PROTOKOL 

z przeprowadzenia dyskusji publicznej nad rozwi~aniami przyj~tymi w projekcie 

Zmiany Nr 28/1/2010 Studium Uwarunkowati i Kierunkow Zagospodarowania Przestrzennego 


Miasta Rzeszowa na osiedlu Siocina w Rzeszowie - w cz~sci A. 


Protok61 sporzqdzony w dniu 8 listopada 2017 r., w Biurze Rozwoju Miasta Rzeszowa przy 
ul. Slowackiego 9 w Rzeszowie, przez Renat~ Mical, pracownika Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa. 

Na podstawie art. 11 pkt 10 ustavvy z dnia 27 marca 2003 r. 0 planowaniu i zagospodarowaruu 
przestrzennyrn (Dz. U. z 2017 r., poz. 1073) w dniu 8 listopada 2017 r., przeprowadzono dyskusj~ 
publiczo'l nad rozwiqzaniami przyj~tymi w projekcie zrrnany Nr 28/1/2010 Studium UwarunkOWarl 
i Kiemnkow Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa. 

Otwarcie dyskusji publiczoej nastqpilo 0 godz. 101 5. 

I. 	 Lista obecnosci stanowi zalqcznik do protokoru. 

II. 	 Glos w dyskusji zabrali: 

1. 	 Pani mgr irri:. arch. Anna Ramczuk, Dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa, 
ul. Slowackiego 9, Rzeszow. 

Pani Dyrektor powitala zebranych i przedstawila temat dyskusji publicznej. Nast~pnie poprosila Pani'l 
mgr inz. arch. ElZbiet~ Kruczek wraz z Zespolem, 0 zaprezentowanie i omowienie projektu zmiany 
Studium. 

2. 	 Pani mgr ini. arch. Elibieta Kruczek, generalny projektant Biura Rozwoju Miasta 
Rzeszowa. 

Pani Elzbieta Kruczek wskazala lokalizacj~ obszaru obj~tego projektem zmiany Studium, wyjasnila, 
ze opracowaniem obj~to obszar w cz~sci A, 0 powierzchni okolo 102,8 ha, w sklad ktorego wchodz'l 
przebiegi najwaZniejszych drog (drogi glownej i zbiorczej) wraz z terenami bezposrednio 
przylegaj'lcymi. Poinformowala, ze uchwala 0 przystqpieniu do sporz'ldzenia zmiany Nr 28/1 /2010 
Studium Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na Osiedlu 
Slocina w Rzeszowie zostala podj~ta przez Rad~ Miasta Rzeszowa 26 stycznia 2010 r. Zrnian'l obj~te 
zostalo cale osiedle. Tereny na Osiedlu Slocina bardzo intensywnie si~ zabudowujq w oparciu 
o decyzje adrninistracyjne, co W konsekwencji cz~sto uniemoZliwia zagospodarowanie zgodnie 
z ustaleniami Studium. Dlatego istnieje pilna potrzeba zarezerwowania terenow pod nowe przebiegi 
glownych elementow ukladu komunikacyjnego osiedla. W zwiqzku z powyzszym, podj~to decyzj~ 
o procedowaniu zmiany Nr 28/1 /2010 w kilu etapach - w pierwszej kolejnosci w cz~sci A. 

3. Pani mgr ini. arch. kraj. Agata Banas, projektant Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa. 

Pani Agata Banas przedstawila i omowila uwarunkowania majqce wp1yw na przyj~te w projekcie 
kierunki zagospodarowania przestrzennego. Zaprezentowala uwarunkowania wynikaj'lCe 
z zagospodarowania grunt6w, rzeiby terenu, warunk6w fizjograficzoych, mozliwosci uzbrojenia 
terenu, lokalnych wartosci zasob6w srodowiska kulturowego i krajobrazu oraz archeologicznego 
dziedzictwa kulturowego. 



4. Pani mgr ini. arch. Anna Z~ber, glowny projektant Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa. 

Pani Anna Z~ber przedstawila i omowila przyj~te w projekcie zmiany Studium, kienmki 
zagospodarowania przestrzennego oraz parametry i wskainiki urbanistyczne dla poszczegolnych 
obszarow tzn.: obszarow zabudowy rnieszkaniowej jednorodzinnej i wielorodzinnej, obszarow 
zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej - alternatywnie lub uzupelniaj'lco - zabudowy 
rnieszkaniowej jednorodzinnej, obszarow zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej - alternatywnie 
lub uzupelniaj'lco - zabudowy uslugowej, obszaru uslug komercyjnych, obszam uslug publicznych 
lokalnych, obszaru uslug rekreacji, turystki, sportu w zieleni urz'ldzonej, obszaru cmentarza, obszaru 
lasu i obszarow zieleni urz<tdzonej. 

Po zakonczeniu prezentacji pam Dyrektor Anna Ramczuk poprosila Zebranych 0 zadawanie pytail 
dotycz'lcych projektu zmiany Studium. 

5. Pan Franciszek Bator, mieszkaniec osiedla Slocina w Rzeszowie. 

Pan Franciszek Bator zapytal : "kto b~dzie zajmowal si~ wykupem dzialek, ktore znajduj'l si~ w pasie 
zie1eni urz'ldzonej przy cmentarzu ?" 

Pani Elibieta Kruczek odpowiedziala, ze jest to cmentarz parafialny i wszelkie decyzje dotycz'lce 
wykupu terenow b~dlt nalezaly do Parafii. 

Pani Dyrektor Anna Rainczuk wyjasnila, ze pas zieleni urz'ldzonej wraz z parkingiem znajduje si~ 
w strefie sanitarnej cmentarza. 

6. Pani Kinga Warchol, Przewodnicz'lca Rady Osiedla Slocina w Rzeszowie. 

Pani Kinga Warchol zapytala: ,jak jest przewidziane odprowadzenie wod opadowych przy ulicy 
Na Jaworzu., ktora b~dzie poszerzona do parametrow ulicy zbiorczej?" 

Pani Elibieta Kruczek, poinformowala, ze zostalo opracowane "Studiurn programowo przestrzenne 

wraz z koncepcj'l rozwiltZan technicznych zabezpieczenia przed powodzilt terenow zlokalizowanych 
w zlewni potoku Mlynowka z uwzgl~dnieniem mozliwosci odprowadzania wod opadowych 

w szczegolnosci z terenow zurbaruzowanych i planowanych do zurbanizowania na terenie Gminy 

Miasto Rzeszow oraz Gminy Krasne, woj. podkarpackie". Zaklada ono budow~ zbiomi.kow 
retencyjnych, co spowoduje zebranie wod opadowych i wyeliminuje zagrozenie podtopieniami. 

7. Pani Kinga Warchol, Przewodnicz'lca Rady Osiedla Slocina w Rzeszowie. 

Pani Kinga Warchol odnoszltC si~ ponownie do problemu odprowadzenia wod opadowych, 
stwierdzila, ze nalety pogl~biac rowy wzd.lu.Z drog poniewaZ tereny na Slocinie slt gorzyste i splyw 

wody nast~puje bardzo szybko w niektorych rniejscach, dlatego nalety na to zwrocic szczegoln'l 

uwag~ przy projektowaniu. 

Pani Barbara Wi~cek - Guniewska - glowny specjalista do spraw infrastruktury technicznej 

i wodnokanalizacyjnej Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa, wyjasnila, ze w opracowywanych planach 

zostan'l szczeg61owo zapisane zasady odprowadzania w6d opadowych, a w terenach zabudowy 
wielorodzinnej i uslugowej wprowadzony zostanie nakaz retencji oraz odprowadzanie wod do 
kanalizacji deszczowej. 

8. Pani Alicja Niedzialek, rnieszkanka Osiedla Slocina. 

Pani Alicja Niedzialek zapytala: ,jaka jest szerokosc drogi glownej i czy moma otrzyrnac projekt 
ukladu komuni.kacyjnego na terenie Miasta Rzeszowa?" 
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Pani Elzbieta Kruczek POinfOlIDowala, ze droga publiczna gl6vvna KDG rna szerokosc 35 rn 


w liniach rozgraniczaj<tcych. Wzdluz ww. drogi wyznaczono obszary KD-ZP przeznaczone pod 


dodatkowe jezdnie, alternatywnie tub uzupelniaj<tco pod zielen UfZ<tdzon<t. Ww. obszary b~d<t sluZyly 


obsludze IUchu z teren6w przyleglych do pasa drogowego. 


W trakcie wylozenia moma zapoznac si~ w Biurze z projektern ukladu komunikacyjnego na terenie 


miasta. Jest on r6wniez dost~pny na stronie internetowej Urz~du Miasta Rzeszowa. 


Pani Anna Z~ber przypomniala, ze terntin wylozenia projektu zmiany Studium do publicznego 


wgl<tdu trwa (do dnia 17 listopada 2017 r.) rnozliwosc skladania uwag do Prezydenta Miasta 

Rzeszowa (do dnia 8 grudnia 2017 r.) . 

Po upewnieniu si~, ze nie rna wi~cej pytan, Pani Dyrektor Anna Raillczuk zamkn~la dyskusj~ 


publiczn<t 0 godz. 1110. 


III. Ustalenia z dyskusji: 

Uczestnicy dyskusji: 

zapoznali si~ z ustaleniami przyj~tymi w projekcie zrruany Studium procedur<t jej 
sporz<tdzania, 

-	 uzyskaJi wyczerpuj<tce odpowiedzi na zadane pytania, 
-	 nie zglosili uwag ani nie zaproponowali zrnian w projekcie Zmiany Nr 28/1/2010 Studium 

Uwarunkowan i Kierunk6w Zagospodarowania Przestrzennego Miasta Rzeszowa na 

osiedlu Slocina w Rzeszowie - w cz~sci A. 

Protok61 sporz<tdzono w 3 egzemplarzach, z przeznaczeniem: 

1. 	 dla Prezydenta Miasta; 

2. 	 do dokumentacji planistycznej ; 

3. 	 do publicznego wg1<tdu. 

Protok61 zawiera 3 ponumerowane strony. 

Rzesz6w, 81istopada 2017 r . 

.fg,!J~t{? . / (( .Ct?:!:
(podpis osoby sporzqdzajqI-'ej prolok61) 
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